



2016 Yılı Gelir Vergisi Dilimleri (Gelir Vergisi Oranları)

2016 Gelir Vergisi Dilimleri, Gelir Vergisi Oranları 2016. - 27.12.2015

2016 Yılı Gelir Vergisi Dilimleri açıklandı. Gelir Vergisi Kanunun' da düzenlenmiş olan gelir vergisine tabi gelirlerin vergilendirilmesinde esas alınan tarife her yılın başında yayınlanarak yürürlüğe girmektedir. Gelir Vergisi Kanunun 103. madde düzenlenen Gelir Vergisi Dilimleri ve Oranları tutar karşılıklarına ait liste aşağıda sunulmaktadır.

2016 Yılı Gelirlerine Uygulanan Gelir Vergisi Tarifesi

2016 yılında ücret gelirlerine uygulanacak gelir vergisi tarifesi

Gelir dilimi	Vergi oranı
12.600 TL'ye kadar	% 15
30.000 TL'nin 12.600 TL'si için 1.890 TL, fazlası	% 20
110.000 TL'nin 30.000 TL'si için 5.370 TL, fazlası	% 27
110.000 TL'den fazlasının 110.000 TL'si için 26.970 TL, fazlası	% 35

2016 yılında ücret dışındaki gelirlere uygulanacak gelir vergisi tarifesi

Gelir dilimi	Vergi oranı
12.600 TL'ye kadar	% 15
30.000 TL'nin 12.600 TL'si için 1.890 TL, fazlası	% 20
69.000 TL'nin 30.000 TL'si için 5.370 TL, fazlası	% 27
69.000 TL'den fazlasının 69.000 TL'si için 15.900 TL, % 35 fazlası	
oranında vergilendirilir.	

Kaynak: www.MuhasebeTR.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA